

母親節套餐

Mother's Day Special Menu



推廣期: 2025 年 5 月 9 日 至 5 月 11 日

Available from May 9th to May 11th, 2025

紅酒 或 白酒 或 果汁 或 菊花涼茶 (一杯)

A glass of House red wine OR House white wine OR fruit juice OR Chrysanthemum herbal tea

紅燒大鮑翅 或 火腩雞燉鮑翅

Shark's fin in superior soup OR Double boiled shark's fin with ham and chicken

(澳洲兩頭黑金鮑魚 或 天洋花膠) 配 宗谷瑤柱甫扣翠蔬

(Braised Australian wild abalone OR fish maw), Hokkaido dried scallop, and vegetables

紐西蘭野生海螯蝦 伴 松露鮮蝦菊花卷

New Zealand scampi and deep-fried shrimp roll with truffle paste

蜜汁燒西班牙伊比利亞豬肋排 或 燒汁乾焗牛肋骨 (額外加收\$60)

Barbequed Iberico spareribs and fried daikon OR Braised Prime rib of beef with House gravy (Additional \$60)

紅菜頭鮮露筍蟹肉餃

Steamed beetroot, asparagus, and crab meat dumpling

生磨杏汁紅豆燕窩

Bird's nest in almond crème with red bean

萬歲低糖壽桃 配 同樂美點

Steamed Chinese bun with sweetened lotus seed paste; Daily dessert platter

每位 Per HK\$ 1,838 (原價 Ori. Price HK\$ 2,238 八二折)

每位 Per HK\$ 2,068 改選為 雲腿肉汁焗排翅 (四兩重)

每位 Per HK\$ 2,188 改選為 紅燒海虎翅

加一服務費 Subject to 10% service charge

1969 年創業 2011 - 2025 年 米芝蓮星級餐廳

尖沙咀彌敦道 132 號美麗華廣場 1 期 401 舖 Shop 401, The Foodloft, Mira Place 1, 132 Nathan Road, TST

Tel: 2152-1417 Fax: 2152-1418 Email: info@suntunglok.com.hk